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AFGEVAARDIGDE VAN AANW. 
VERONT-

SCHULDIGD 
AFW. 

Angèle VERMEYLEN 60+ Sint-Adriaan X   

Frans VAN RILLAER 60+ Sint-Adriaan  X  

Alexander Heyligen OKRA Wakkerzeel X   

Paul Aerts OKRA Tildonk X   

Linda Van Roey OKRA Tildonk X   

Wil Graumans NEOS & ondervoorzitter X   

Maria BENOYE Senioren Haacht-Station X   

Erik Nijs Senioren Haacht-Station X   

Mit VAN EYKEN Christelijke Beweging 

Gepensioneerden Haacht 

X   

Marc Vermylen Vl@s X   

Maggy VANDER AA Vl@s X   

Betty DE BIE TAO Tildonk X   

Anita VERMEYLEN TAO Tildonk X   

Annemie De Coninck Onafhankelijke  X  

Nele DE WIN Voorzitter X   

May BAYENS Onafhankelijke X   

Frans VAN BAEL Onafhankelijke X   

Hilde VERBRUGGEN Gemeente Haacht, dienst 

Welzijn 

X   

Georgette Dermul Okra Haacht X   

Modest Salu Okra Haacht X   

Kim VAN BEYLEN De Passant  X  

Linda DE CAT Onafhankelijke X   

Marieke Vandenbroeck OCMW Haacht  X  

Dieter VAN BESIEN Schepen voor senioren  X   

Laura VANERMEN Gemeente Haacht, dienst 

Senioren 

X   

 

Luc De Bie S+  X  

Jos Robeyns S+ X   

Els Vandezande OCMW Haacht X   

 



VERWELKOMING DOOR VOORZITTER / VERONTSCHULDIGDEN 

Voorzitter Nele verwelkomt alle talrijk opgekomen aanwezigen. Laten zich 

verontschuldigen: Brigitte Goossens en Kim Van Beylen; Marc Vermylen zal 

later toekomen vanwege een begrafenis. 

 

VERSLAG VORIGE VERGADERING 

Geen opmerkingen, het verslag wordt goedgekeurd. 

 

 VERSLAG AMBASSADEURS OVERIGE RADEN  

Welzijn  (Linda) 

De meest recente welzijnsraad vond plaats op 6 november. Men had het er o.a. 

over : 

De subsidies voor welzijnsverenigingen werden goedgekeurd; 250€ per 

vereniging. 

 

Acties in 2019 zullen verder verlopen onder thema ‘gezonde voeding en 

bewegen’ zoals in 2018.  De nieuwe schepen wordt  Karin Jiroflée. 

 

European Disability Card :  = Europees bewijs dan men een handicap of 

afwijking heeft én geeft recht op korting bij allerhande acties/evenementen.  

Cultuurraad besliste om 50% korting te geven op betalende voorstellingen in GC 

Den Breughel.  Jeugdraad besliste om 50% korting  te geven op bijvoorbeeld 

evenementen van Grabbelpas, Speelplein ….   

Nele merkt nog op dat er binnen De Vlaamse Ouderenraad geijverd wordt om de 

leeftijdsgrens voor het vaststellen van een handicap te verhogen. Tot op heden 

ligt die leeftijdsgrens op 65 jaar. Wanneer men een handicap krijgt na zijn 65ste  

heeft men geen recht meer op deze kaart noch op andere de voordelen die daar 

mee samenhangen (zoals vb. Nora Tilly waarbij op haar 66
ste

 A.L.S. werd 

vastgesteld) 

 

Er is een nieuwe voedingsdriehoek :  personeel zal gesensibiliseerd worden. 

 

B O V :  daarover straks meer. 

 

Actie ‘bank zoekt buurt’ zal in 2019 worden verdergezet en de welzijnsraad 

hoopt haar actie te kunnen uitbreiden met meer acties op de dag zelf. 

Tevens kwam er vanuit de welzijnsraad een vraag om een bijkomende parking te 

voorzien aan het kerkhof van Wakkerzeel; de huidige parking is te ver van het 

kerkhof verwijderd. 

 

Mammobiel :  komt naar Haacht tussen half februari en half maart; de 

welzijnsraad vraagt om meer communicatie hieromtrent (flyers, standje op 



wekelijkse woensdagmarkt, …).  Vraag kwam ook of er mogelijkheid is om 

mammobiel ’s avonds te kunnen bezoeken omdat vrouwen in de doelgroep (50 – 

70 jaar) dikwijls nog buitenshuis werken.   

 

Bib & babbel :  doet verder in 2019, flyer volgt spoedig. 

 

Volgende welzijnsraad is op 5/2 en is open voor iedereen. 

 

Cultuur  (Wil) 

Vastleggen van de activiteit “kinderluik” tijdens Vlaanderen Feest. Voorstel van 

‘So What’ is goedgekeurd. 

 

Erfgoed dag 2019.  Thema is “Ambachten en vakmanschap” met activiteiten o.a. 

rond Hof ten Dormaal en de Reuzen van Tildonk 

 

Aanvraag voor erkenning van OSMTH (Ontmoetings- Studie- en 

Belevingscentrum over de Middeleeuwse Tempeliers in Haacht. OSMTH wordt 

uitgenodigd om hun plannen toe te lichten tijdens de volgende cultuurraad. 

 

Aanvraag projectsubsidie voor de hobby- en kunsttentoonstelling van de 

Haachtse KOL. De aanvraag wordt afgewezen omdat men maar één keer voor 

hetzelfde doel een projectsubsidie kan krijgen. 

 

Hernieuwing cultuurraad 2019-2025.  Voorstel om ook de “gebruikers” van 

cultuur op te nemen in de cultuurraad. Dit idee moet nog verder worden 

uitgewerkt.  

 

In de varia kwam de vraag naar de precieze bedoeling van het Lokaal 

Dienstencentrum dat gebouwd gaat worden.  Waarschijnlijk wordt dit 

uitgewerkt met verschillende werkgroepen zoals bij Den Box is gebeurd.  

 

Schepen Mark Feyaerts wordt vervangen door Nico Bogaerts tijdens de nieuwe 

legislatuur. 

 

MAR  (Dieter) 

Discussie over straatvuilbakken in combinatie met sluikstorten. In Haacht 

werden 7 straatvuilbakken verwijderd nadat men geconstateerd had dat die 

gebruikt werden om te sluikstorten en nadat er eerst geprobeerd werd mensen 

aan te moedigen dit niet te doen door het plaatsen van grote stickers.  Peters en 

meters monitoren nu de situatie rond de locatie waar de bakken hingen. 

 



Een inwoner uit de Stationsstraat bezocht meest recente MAR nadat resultaat 

Curieuzeneuze bekend gemaakt was.  Dat deel waar ze woont in de 

Stationsstraat bleek de enige plek in Haacht te zijn met een rode bol.  Niet 

gezonde lucht dus, dampen blijven hangen want de straat is nauw en met hoge 

gebouwen. De dame heeft handtekeningen verzameld maar de winkeliers 

hebben uiteraard andere doelstellingen.  De gemeente kan niets beginnen want 

de Stationsstraat is een Gewestweg.  De dame vroeg CBS om contact op te 

nemen met Wegen & Verkeer om gezamenlijk naar een oplossing te zoeken. 

 

Sport  (Dieter) 

European Disability Card :  de meeste sportclubs beslisten om houders van deze 

kaart een korting van 50% toe te kennen op betalende evenementen. 

 

Sport en milieu werkten samen om het gebruik van drinkwater bij kinderen 

tussen 6 en 12 jaar te stimuleren.  1400 drinkbussen werden uitgedeeld en de 

clubs gaan het engagement aan om geen flessen meer te gebruiken teneinde het 

afval te beperken. 

 

De sportraad deed een oefening in zelfreflectie :  hoe werkt de sportraad ?  hoe 

kennen we subsidies toe ?  wat met de sportinfrastructuur ? 

 

Vlaamse Ouderenraad (Nele) 

Binnenkort mag bloed geven ook na 71 jaar:  Al wie 71 werd, mag blijven 

doneren. Op voorwaarde dat je voor het eerst bloed gaf voor je 66
ste

 verjaardag 

en de laatste donatie niet langer dan 3 jaar geleden is.  “De arts van het Rode 

Kruis-Vlaanderen zal oordelen tot wanneer iemand bloed mag geven. De 

individuele gezondheidstoestand van de donor is essentieel om te bepalen of 

hij/zij in staat is om op een veilige manier bloed te geven.”  

 

Oproep: ‘stille armoede bij ouderen’: voor een interviewreeks over ‘stille 

armoede bij ouderen’, is Primo Magazine &TV gids op zoek naar 65-plussers 

die wensen te getuigen over hoe moeilijk het is om rond te komen, ook al is dat 

niet altijd zichtbaar voor de buitenwereld. Met deze interviewreeks wil men 

streven naar erkenning en sensibilisering. 

Je kan anoniem getuigen, voor meer informatie: fleur.debacker@cascade.be of 

0477 92 68 47 

 

“Kleine gids voor dementie”: 65-plussers hebben één kans op vijf om later in 

hun leven dementie te ontwikkelen! Wie behoefte heeft aan goede informatie 

kan deze gids bestellen op www.uitgeverij.vandenbroele.be  

 

 

 

mailto:fleur.debacker@cascade.be
http://www.uitgeverij.vandenbroele.be/


VERSLAG UIT DE VERSCHILLENDE WERKGROEPEN 

Werkgroep Toegankelijkheid :  

Charter toegankelijke gemeente : Dit is een campagne van de provincie met de 

bedoeling samen met de gemeenten, gedurende 1 jaar, te werken naar een 

toegankelijke dienst- en hulpverlening in de gemeente.  

De gemeente Haacht had zich hiervoor geëngageerd maar voldeed niet aan het 

10-puntenprogramma en kreeg het label niet.  

We willen met de werkgroep hieraan zeker verder werken. 

 

Fysieke toegankelijkheid. 

Nele heeft een voorontwerp gemaakt van het adviesrapport voor college 

gemeentebestuur. We hebben dit in de werkgroep doorgenomen en verder 

uitgewerkt en moet nog gefinaliseerd worden. 

 

Financiële toegankelijkheid.  

Door tijdsgebrek is dit niet aan bod gekomen en verplaatst naar volgende 

samenkomst van de werkgroep. 

 

Werkgroep  Memorandum 

Zal opgevolgd worden in de toekomst en 2 x/ jaar samenkomen om de werking 

en resultaten van het bestuur te evalueren.  Indien het bestuur tekort schiet kan 

de werkgroep eventueel één of meerdere adviezen formuleren naar bestuur toe.  

Deelnemen aan deze werkgroep is nog steeds mogelijk. 

 

Werkgroep Ouderenweek (19-25 oktober 2018): 

We wensen alle deelnemende verenigingen van harte te bedanken voor de fijne 

deelname aan ons project. We kunnen zeker stellen dat het een succesverhaal 

was. We haalden er ook de pers mee cfr. RONDOM. We hielden met de 

werkgroep een evaluatievergadering. Uiteraard is ons initiatief nog voor 

verbetering vatbaar! We zullen met onze werkgroep nog verder vergaderen om 

al voorbereidingen te treffen voor de ouderenweek van 2019. 

 

We zijn er ons van bewust dat we al veel vroeger dienen te starten met het 

‘reclame maken’ reeds vanaf augustus/ september 2019. 

 

Het is belangrijk om samen te werken met de thuiszorgdiensten die hun cliënten 

kunnen motiveren en stimuleren tot deelname en ook de regeling i.v.m. het 

vervoer verduidelijken. 

 

Zeker wat betreft het vervoer moet duidelijker gecommuniceerd worden.  

Volgens Marc heeft de gemeente te kort geschoten, een apart programmaboekje 

valt meer op!   



Aan de hand van een korte fotoreportage schetsen we de verschillende 

activiteiten. 

 

BOV 

Hilde Maes geeft uitleg wat een beweegcoach doet.   

 

 

MMC – MINDER MOBIELEN CENTRALE 

Onze verontschuldiging omdat we Minder Mobielen Centrale (MMC) van het 

OCMW niet op de agenda geplaatst hebben.  Els Vandezande van het Haachtse 

OCMW geeft uitleg wat de centrale is en doet.  Brochure is beschikbaar. 

 

WIJZIGING STATUTEN 

Aan- of opmerkingen? 

Voorstel tot wijziging:  

 de bestuursvergadering (BV) vervangt het huidige ‘dagelijks bestuur’ 

(voorzitter, ondervoorzitter, schepen van senioren en ambtenaar). De 

BV bereidt de agenda voor! 

 de algemene vergadering (AV) vervangt de huidige 

bestuursvergadering. 

 de open vergadering kan soms (jaarlijks of om de 2 jaar) ingepland 

worden; er kan dan eventueel gewerkt worden rond een thema, of met 

een gastspreker… 

 

Bij stemming wordt de wijziging van de Statuten unaniem goedgekeurd!  

 

STAND VAN ZAKEN 

Bib & Babbel 

nieuwe datums voorjaar 2019 en wederom een oproep tot deelname!! 17/01; 21/02; 
21/03; 18/04; 16/05; 20/06 
 

Lokaal Dienstencentrum (LDC) KLAP 

Nieuw Lokaal Diensten Centrum (LDC) ‘De Klap’: iedereen ontving een 

uitnodiging van Tine Maes, de juriste van de gemeente, tot deelname aan een 

vergadering om stil te staan bij de visie en de opdracht  van het toekomstige 

LDC. Wie hierover mee wil nadenken is van harte uitgenodigd om de 

stuurgroep eenmalig te versterken op donderdag 10 januari 2019 van 14 u tot 16 

u. Afhankelijk van het aantal deelnemers voorzien ze een gepast lokaal.  

 

EVALUATIE 

Seniorenfeesten (2,4 en 5 oktober 2018) blijft goede formule. 

 



Dansnamiddagen :  

De dansnamiddagen kennen een enorm succes. Er dient wel een werkgroepje 

opgericht te worden om de bediening beter te kunnen organiseren. We opteren 

om vanaf 2019 de deuren te openen om 13.00u en de tap slechts vanaf 13.30u te 

laten starten. We sluiten de dansnamiddag af om 17.00u. Ter compensatie 

zouden we één dansnamiddag per jaar méér willen organiseren. 

 

 

NIET TE VERGETEN 

De eerste vergadering van 2019 zullen we tijdens de Algemene Vergadering 

nieuwe verkiezingen houden voor het voorzitter- en ondervoorzitterschap. 

Kandidaten kunnen zich melden bij Laura.  Meer info volgt nog. 

 

VARIA 

De lijst met datums voor bestuursvergaderingen, uitstappen, werkgroepbijeen-

komsten en dergelijke wordt verstuurd met verslag van deze vergadering. 

 

Mogelijk thema of mogelijke spreker voor de Algemene Vergadering:  
Alle ideeën zijn welkom. Doorgeven aan Laura.  Er kwam meteen een voorstel 

voor een voordracht door Chris Lomme. 

 

Film:  Kunnen we als HOAR misschien zelf beslissen over een film voor onze 

ouderenweek van 2019? Ideeën zijn welkom. Leden geven aan dat voorkeur 

uitgaat naar namiddagvoorstelling. 

 

Linda De Cat merkt op dat nieuwe inwoners een verwelkomingspakket 

ontvangen op moment van inschrijving in gemeente; voor senioren zou daar 

zeker een lijst moeten bijzitten met uitleg over  HOAR, een oplijsting van 

verschillende seniorenverenigingen.  Veel nieuwe inwoners van Haacht zijn 

65+. 

 

Polle merkt op dat de schoolomgeving rond St. Angela zeer gevaarlijk is op 

momenten dat school begint en eindigt.  Dieter legt uit dat alle bedrijven 

gevraagd werden om een charter voor verkeersveilige schoolomgeving te 

ondertekenen (geen camions langs scholen tijdens begin- en einduren van 

lessen).  Meer nieuws hierover volgt spoedig.  Voor St. Angela is het nog even 

wachten tot de nieuwe brug af is waardoor centrum Tildonk verkeersluw zou 

worden. 

 

TAO Tildonk laat weten dat hun lesgeefster stopt want de dame is op leeftijd. 

Okra Tildonk en Vl@s  bekijken of ze kunnen helpen/inspringen.  Ze nemen 

contact op met elkaar. 



 

Angèle geeft ons mee dat op Nederland 1 elke dag simpele turn- en 

lichaamsoefeningen getoond worden om 6u ’s ochtends met een herhaling om 

9u15 !! 

 

We sluiten deze vergadering en het jaar af met een nieuwjaarsdrink. 

 

Volgende vergadering : DINSDAG 26 FEBRUARI 2019 om 9.30u in Den 

Breughel 


